
  Krobia, dnia  8 stycznia 2007 r. 
 
                               

P R O T O K Ó Ł    Nr   IV/2006 
                                 ==========================  
 
                  z   IV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu 29 grudnia 2006 r. w sali ZSOiZ w Krobi       
=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :   14.00 
                    godzina zakończenia :   17.00 
                     Na ogólną liczbę 14 radnych w sesji uczestniczyło 13, nieobecny Andrzej 

Miałkowski.  
                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 
              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 
2. Gerard Misiaczyk            - Z-ca Burmistrza 

                    3.   Kwiatkowska Maria        - skarbnik gminy i miasta Krobia. 
                    4.   Olejniczak  Hubert          - sekretarz gminy i miasta Krobia.     
                    5.   Andrzejewska Teresa      - radca prawny              
                    6.   Sołtysi gminy Krobia.                  
                    7.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                  
                  
                 Porządek obrad sesji : 
              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji.   

      4.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      8.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
            a)   odwołania Sekretarza Gminy Krobia,   
            b)  regulaminu    określającego    na    rok   2007   wysokość   oraz  szczegółowe  

warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków  motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia,    

c)  przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 rok, 
            d)  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi i poszczególnych stałych Komisji 

Rady na 2007 rok,  
e) zmian budŜetu i zmian w budŜecie na 2006 rok.   

      9.  Stanowisko Rady Miejskiej w Krobi i Burmistrza Krobi w sprawie sytuacji                          
w rolnictwie.  

 10.  Wolne głosy i wnioski. 
 11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

     12.  Zakończenie.   
  Sesji przewodniczył Przewodniczącego Rady Miejskiej Andrzej Knebel. 
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Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.        
Na podstawie listy obecności stwierdzono, Ŝe na sali znajduje się 13 radnych, wobec czego 
sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał (nieobecny Andrzej Miałkowski). 

     Ad.2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
      I. Jóźwiak – w imieniu Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych wnioskuję                                

o wprowadzenie do porządku obrad punktu „Przyjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Krobi 
w sprawie sytuacji w rolnictwie”. Stanowisko to zostało wypracowane na posiedzeniu 
Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych 20 grudnia br. RównieŜ na ostatniej sesji radny            
R. Danek przedstawił pismo rolników dot. sytuacji w rolnictwie. 

      Przewodniczący Rady – czy to stanowisko Rady tak powinno się nazywać, poniewaŜ 
zobowiązania finansowe mogą być z tym związane. 

      Burmistrz – zapoznałem się z tym stanowiskiem, w którym zawarto zobowiązania 
finansowe i proponuję aby było to stanowisko Gminy lub Rady i Burmistrza. 

      Przewodniczący Rady – nazwa stanowiska będzie brzmieć „Stanowisko Rady Miejskiej        
w Krobi i Burmistrza Krobi w sprawie sytuacji w rolnictwie”, jako pkt. 9 porządku obrad. 

      Zamianę porządku obrad przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych. Pierwotny porządek 
stanowi załącznik do protokołu.  

     Ad. 3  Przyjęcie protokołu z III sesji.  
      M. Duda –  w pkt. 8c dot. opłaty targowej  dwa razy zapisano głosowanie R. Danek, 

powinno być, iŜ  M. Duda głosował przeciw.  
      Protokół po zgłoszonej poprawce przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.  
      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
      Burmistrz : 
      Sprawa zgłoszona przez radnego R.Olejniczaka dot. budowy wiaty w Starej Krobi, to po   

przedstawieniu przez Radę Sołecką kosztów, w przyszłym roku zagwarantowane zostaną 
środki na  zakończenie tej inwestycji. 

      Interpelacje radnego M. Szpurka :  naprawa drogi Rogowo – Ciołkowo jeśli warunki 
pogodowe   pozwolą wykonana zostanie po  15 stycznia 2007 r. 

      Sprawa naprawy pobocza drogi Chwałkowo – Krobia została skierowana do PZD               
w Gostyniu.  

      Sprawa oświetlenia ulicznego, jest to problem nie tylko tej miejscowości. Podjęte zostaną 
działania z ENEA poprzez globalne rozwiązanie sprawy oświetlenia ulicznego, na terenie 
całej gminy.  

      Sprawę rozebrania budynku przy PKP Włostowo ponowiono, poniewaŜ po ostatnim piśmie 
z 25.10.2006 r. nie uzyskano od PKP odpowiedzi oraz przekazano do Nadzoru 
Budowlanego    w Gostyniu. 

      Udzielono odpowiedzi radnemu R. Dankowi odnośnie zadań zawartych w protokole Rady 
Sołeckiej wsi Sułkowice, to w trakcie prac nad autopoprawką do budŜetu na 2007 r. 
zadania zostaną przeanalizowane do realizacji. 

      Sprawa zgłoszona przez radnego Ł.Kubiaka dot. naprawy drogi w śychlewie zostanie 
wykonana pod koniec stycznia 2007 r. przez PZD w Gostyniu.                                                                                                                                                              

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 
      L. Bem 1. Sprawa budowy obwodnicy Krobi – na jakim obecnie jest etapie realizacji, jakie 

są szanse aby uzyskać pełną obwodnicę, poniewaŜ obecnie planowana nie rozwiązuje 
problemu natęŜenia ruchu od dworca PKS w kierunku Rawicza.  

      2. Grunty pod działalność gospodarczą przy ul Powst. Wlkp. wg zapewnień poprzedniego 
Burmistrza miał być inwestor, który zagospodaruje teren. Jakie są plany odnośnie ich 
zagospodarowania, poniewaŜ pewni inwestorzy dopytują się o te grunty? 
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      Ł. Kubiak –  Zwracam się z uprzejmą prośbą o : 1. uwzględnienie w budŜecie na 2007 r. 

kosztów remontu nawierzchni drogi gminnej we wsi Bukownica, biegnącej od posesji                         
o numerze 2 do posesji o numerze 11. Długość drogi wynosi ok. 400m. 

      2. pilne stworzenie bezpiecznego wyjazdu  na drogę wojewódzką nr 434 od strony wsi 
Bukownica. Rosnące drzewa przy owym wyjeździe ograniczają widoczność 
wyjeŜdŜającym pojazdom. Sugeruje się obcięcie gałęzi. 

      3.pilną naprawę we wsi śychlewo lampy, która nie świeci przy posesji o numerze 39.  
      Przewodniczący Rady – interpelacje takie traktowane są jako sprawy do budŜetu na 2007 

rok. 
I. Jóźwiak – 1. Sprawa dot. zalanych łąk w Pudliszkach. Czy było to celowe działanie, kto 
dał takie przyzwolenie na zamknięcie rowu na odcinku między Karcem a Dzięczyną?  
Długotrwałe zalanie łąk skutkuje tym, Ŝe moŜe doprowadzić do tego, Ŝe szlachetne gatunki 
traw mogą wyginąć.  Właściciele tych łąk są zaniepokojeni. Sprawa ta wymaga  
wyjaśnienia.  
2. Sprawa dot. budŜetu 2007 r. lub ewentualnie kolejnych. Myślę Panie dyrektorze               
J. Tomyślak, Ŝe dotyczy to zakresu Pana działalności. Patrząc na występ i liczbę muzyków 
11 listopada sądzę, Ŝe skład 24 osoby jest mało liczny. Chciałbym zaproponować                               
rozwaŜenie moŜliwości nauczania gry na instrumentach dętych w terenie                                    
w miejscowościach Chwałkowo, Gogolewo, Niepart, Chwałkowo, Ciołkowo, Pudliszki.                    
Nie proponuję w części Biskupizny poniewaŜ funkcjonuje tam folklor w postaci zespołu 
„Młodzi Biskupianie”, a takŜe p.Dariusz Starosta prowadzi zespoły wokalne.                             
Ta propozycja  wymagałaby rozpatrzenia czy są moŜliwości, czy są instrumenty. Kiedy 
potrzeba byłoby ich dowozić chociaŜ raz w tygodniu na wspólną próbę, to koszty 
wyniosłyby ok. 10 tys.zł. Środowiska te nie miały dotychczas moŜliwości uczestnictwa                
w takich zajęciach, i być moŜe naleŜy podjąć działania w celu realizacji takiej propozycji.   
3. Sprawa ta ciągnie się chyba latami. Czy p. Burmistrz mógłby się zainteresować, i podjąć 
działania, czy wolno, czy mogą od godz. 6 rano do godz. 21 wjeŜdŜać na chodniki na 
Rynku samochody dostawcze, obecnie coraz dłuŜsze i cięŜsze, które rozjeŜdŜają trawniki. 
Czy moŜemy temu przeciwdziałać? JeŜeli jest jakieś przyzwolenie, Ŝe mogą wjeŜdŜać pod 
same schody, to proszę bardzo? Ale nie wiem czy tak moŜe być? 
L. Bem – kiedy p. Burmistrz złoŜy autopoprawki do budŜetu na 2007 rok, aby komisje 
mogły rozpocząć prace?  
R. Danek – sołtys wsi Sułkowice zgłosił potrzebę remontu kotliny kuchennej w świetlicy 
wiejskiej. RównieŜ w świetlicy w Posadowie potrzeba jest zmiany włącznika oświetlenia, 
który obecnie znajduje się przy głównym wejściu, przy schodach.  
Brałem udział w posiedzeniu Rady Sołeckiej wsi Posadowo, która zwróciła się z pismem 
dot. zapewnienia środków finansowych w budŜecie Gminy na lata 2007-2010 na realizację 
zadań we wsi Posadowo. Pismo stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  
14.12.- III sesja Rady Miejskiej. 
14-16.12.- wyjazd delegacji samorządowej do Schinnen, Gminy zaprzyjaźnionej z gminą 
Krobia celem poŜegnania odchodzącego na emeryturę F. Beckersa., oraz odnowienie 
kontaktów i podtrzymanie współpracy.  Celowe wydaje się powołanie komitetu ds. 
współpracy z naszej strony. Prośba do p. Burmistrza abyśmy wspólnie tę sprawę 
przedyskutowali, w tym kontekście. 
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18.12. – spotkałem się z p. Z. Sarbinowskim i I Dechnikiem w celu omówienia organizacji                 
w trakcie ferii zimowych V Zawodów Strzeleckich dla szkół podstawowych i gimnazjalnych. 
Takie samo spotkanie organizacyjne w sprawie przeprowadzenia V Turnieju Piłki NoŜnej             
w Hali, gdzie organizatorem są Rada Miejska i LKS Zjednoczeni Pudliszki.  
20.12. – posiedzenie Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych, propozycja planu pracy 
Komisji na 2007 rok, omówiono stanowisko komisji do listu rolników w sprawie niskiej 
opłacalności produkcji trzody chlewnej. 
22.12. – odbyło się spotkanie Burmistrza z klubami sportowymi działającymi na terenie 
naszej gminy. Poruszane problemy to : finansowanie klubów, UKS-ów, powołanie Rady 
Sportu. 
27.12. – posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, propozycja planu pracy na 2007 rok, 
opinia do projektu uchwały na IV sesję.  
27.12. – posiedzenie Komisji Rewizyjnej, omówienie planu pracy Komisji na 2007 rok. 
27.12. – posiedzenie Komisji BudŜetu, opinia do projektu uchwały dot. zmian budŜetu                    
i w budŜecie na 2006 r., propozycja planu pracy na 2007 rok. 
Ponadto : 
20.12. – wspólnie z radnym I. Jóźwiakiem uczestniczyliśmy w wigilii zorganizowanej przez 
OPS. 
21.12. – takie samo spotkanie gwiazdkowe odbyło się dla dzieci ze świetlic 
socjoterapeutycznych ( udział radnych J. Bujakiewicza, I. Jóźwiaka, A. Knebel, M. Szpurka).  
29.12. – wpłynęło pismo od Rady Sołeckiej wsi Niepart w sprawie dodatkowego oświetlenia, 
zainstalowania 3 lamp, które skierowane zostało do p. Burmistrza.  
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz. Załącznik nr 1 do protokołu.  
L. Bem – czy mógłby p Burmistrz przedstawić osobę, która siedzi obok. 
Burmistrz – p. Gerard Misiaczyk od 18 grudnia br. pełni funkcję Zastępcy Burmistrza Krobi. 
p. Miszczyk przestawił swoją osobę – z wykształcenia jestem politologiem o specjalności 
samorządowej, przez 6 lat pracowałem w Starostwie Powiatowym w Gostyniu od 
najniŜszego szczebla do stanowiska pełnomocnika Starosty, które pełniłem przez 2 lata. 
Brałem udział w pracach nad opracowywaniem Planu Rozwoju Lolalnego Powiatu oraz 
Planu ZrównowaŜonego Rozwoju i innych strategicznych. Będę zajmować się sprawami 
gminy dot. inwestycji tj. aktualizacją PRL. Obecnie głównym zadaniem będą prace nad 
autopoprawkami do projektu budŜetu na 2007 r. w szczególności dot. zadań inwestycyjnych 
i prace nad pozyskaniem środków zewnętrznych na ich realizację. RównieŜ konieczne 
będzie przeprowadzenie reorganizacji Urzędu poprzez wprowadzenie trzech wydziałów w 
celu usprawnienia pracy. DołoŜę wszelkich starań aby Urząd dobrze funkcjonował.     

      Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
      a)  odwołania Sekretarza Gminy Krobia.  
      Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały i  uzasadnienie, oraz pismo Sekretarza 

dot. odwołania z funkcji. 
      Burmistrz –  zgłaszam poprawkę do uchwały o zapis w § 3 „Uchwała wchodzi w Ŝycie                 

z dniem 31.12.2006 r.”. Związane jest to ze sprawami  personalnymi i kadrowymi oraz                  
z tym, Ŝe p.Olejniczak jest powołany na nowe stanowisko Sekretarza Powiatu 
Leszczyńskiego z dniem 1stycznia 2007 r. 

      Przewodniczący Rady – jakie działania zostaną podjęte w celu powołania nowego 
sekretarza. 

      Burmistrz – podjęta zostanie jak najszybciej procedura konkursowa w celu wyłonienia 
kandydata na to stanowisko, która zostanie przedstawiona na następnej sesji. 
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      Poprawkę do uchwały zgłoszoną przez Burmistrza przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 
radnych.  

      Uchwałę Nr IV/15/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie 
odwołania Sekretarza Gminy Krobia przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.  

      Przewodniczący Rady złoŜył podziękowanie za dotychczasową pracę Sekretarzowi                     
p. H. Olejniczakowi.   

      H. Olejniczak – podziękował p. Burmistrzowi i Radzie za przychylne rozpatrzenie prośby  
o odwołanie go z funkcji Sekretarza Gminy. Podziękował równieŜ za dotychczasową 
współpracę, szczególnie p. Burmistrzowi M. Walusiowi, radnym, przewodniczącemu Rady, 
kierownikom jednostek, dyrektorom szkół i przedszkoli, kierowniczce MGOPS, dyrektorce 
Biblioteki Publicznej, dyrektorowi GOK, sołtysom.  

      Przerwa.  
      b)   regulaminu określającego    na    rok   2007   wysokość   oraz  szczegółowe  

warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków  motywacyjnego, funkcyjnego i za 
warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia.     

      Projekt uchwały, uzasadnienie i pozytywną opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego 
przedstawił Przewodniczący Rady.   

      Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu K. Perdon przedstawił pozytywną 
opinię o projekcie powyŜszej uchwały.      

      Uchwałę Nr IV/16/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie        
regulaminu określającego    na    rok   2007   wysokość   oraz  szczegółowe  warunki  
przyznawania  nauczycielom  dodatków  motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia, przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.  

      c) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 rok. 
      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Bujakiewicz przedstawił plan pracy Komisji. 
      Uchwałę Nr IV/17/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie        

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 rok,  przyjęto jednogłośnie, głosowało 
13 radnych.   

      d) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi i poszczególnych stałych Komisji 
Rady na 2007 rok.  

      Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 
      Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady Miejskiej. 
      Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych Ireneusz Jóźwiak przedstawił 

plan pracy Komisji. 
      Przewodniczący Komisji BudŜetu Lech Bem przedstawił plan pracy Komisji.  
      Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Krzysztof Perdon przedstawił plan 

pracy Komisji. 
      Uchwałę Nr IV/18/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 grudnia 2006 r. w sprawie  

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi i poszczególnych stałych Komisji Rady na 
2007 rok, przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.       

      e) zmian budŜetu i zmian w budŜecie na 2006 rok.   
      Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady.  
      Przewodniczący Komisji BudŜetu L. Bem - Komisja opiniuje pozytywnie powyŜsze 

zmiany. 
      Uchwałę Nr IV/19/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie 

zmian budŜetu i zmian w budŜecie na 2006 rok. przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 
radnych.  
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      Ad. 9 Stanowisko Rady Miejskiej w Krobi i Burmistrza Krobi w sprawie sytuacji                  

w rolnictwie.  
      Stanowisko przedstawił Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych                       

I. Jóźwiak. Stanowisko stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
      PowyŜsze stanowisko przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.  
      Ad. 10  Wolne głosy i wnioski. 

Sołtys wsi śychlewo – podziękował za przesłanie sołtysom stawek podatkowych 
obowiązujących na terenie gminy. ZłoŜył wniosek od mieszkańców o odznaczenie 
nauczycielki p.Wolnej uczącej dzieci klas I-III w śychlewie. Zgłosił takŜe potrzebę 
naprawy schodów przy szkole. Składał kilka razy wniosek o połoŜenie rur i wyrównanie 
terenu na tzw. zapłociu, aby dzieci mogły mieć dogodne dojście do przystanku 
autobusowego.  
Zadał pytanie kiedy będzie wybrany 15 radny. RównieŜ droga w kierunku Hub miała być 
wyrównana,  nadal nic nie zrobiono w tej sprawie, konieczne byłoby jej wyrównanie. 
Z. Polowczyk -  wymienianie wszystkiego co trzeba zrobić mija się z celem. NaleŜy dać 
Panom Burmistrzom kilka miesięcy spokoju na dokonanie analizy wszystkich potrzeb oraz 
przygotowanie  poprawek do budŜetu na 2007 rok. Zwracam się z prośbą aby zgłaszając 
interpelacje, chociaŜ te dotychczas zgłaszane nie są interpelacjami tylko koncertem Ŝyczeń, 
nie obciąŜać na jakiś czas tych nowych osób, które pełnią funkcję Burmistrza. Aby 
dokonać restrukturyzacji, jaka jest planowana potrzeba trochę czasu na  przygotowanie 
materiałów i podjęcie właściwych decyzji. 
Sołtys wsi śychlewo – ja na razie nic takiego nie mówiłem, wystąpiłem tylko z wnioskiem 
o  odznaczenie, a inne wnioski składane były od kilku lat.  
Sołtys wsi Chwałkowo – wniosek o wiaty dla dzieci szkolnych składałem na ostatniej sesji. 
Jestem członkiem Powiatowej Izby Rolniczej, zwracam uwagę, Ŝe dzisiaj przyjęte zostało 
stanowisko o sytuacji w rolnictwie, a mimo to Panowie radni stawki podatku rolnego nie 
obniŜyliście, czyli pozostała wg stawki GUS.  Sytuacja produkcji trzody i mleka, buraków 
cukrowych jest bardzo zła. A stawka podatku nie uległa zmianie, jest najwyŜsza na naszym 
terenie.  
R. Guderski – jaką przyjął p. Burmistrz strategię gminy dot. kanalizacji sanitarnej, 
budownictwa mieszkaniowego, działalności sportowej i  turystycznej. 
Sołtys wsi Gogolewo – dobiega koniec roku 2006, który był rokiem trudnym. Składam 
wszystkim najserdeczniejsze Ŝyczenia na Nowy Rok. 

  Ad. 11  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz – kwestia wiat szkolnych zostanie uzupełniona. Zostanie przygotowane przez 
dyrektorów szkół zestawienie potrzeb  postawienia wiat dla dzieci szkolnych. Koszty to ok. 
4 tys. zł. Być moŜe pozyskane zostaną środki zewnętrzne na ten cel. 
Wybory samorządowe uzupełniające wg informacji Dyrektora Delegatury w Lesznie 
odbędą się 4 marca 2007 r. 
Wybory sołtysów  równieŜ odbędą się w najbliŜszym okresie.  
Autopoprawki do budŜetu na 2007 r. obejmować będą zmiany w zakresie finansowania 
oświaty, dot. obsługi administracyjno-ekonomicznej szkół, restrukturyzację Urzędu, oraz 
analizę inwestycji w gminie. Terminem ostatecznym przedstawienia autopoprawek będzie 
nie później niŜ 15 stycznia.  
Sprawa obwodnicy miasta Krobia jest tematem od dłuŜszego czasu omawianym.                      
W styczniu udam się do Poznania w celu przeanalizowania ewentualnej moŜliwości zmiany 
przebiegu obwodnicy.  
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Sprawa gruntów przy ul. Powst. Wlkp pod działalność gospodarczą równieŜ wymaga 
określenia ich właściwego zagospodarowania, poniewaŜ wg informacji teren nie został 
odrolniony. 
L. Bem – były zapewnienia, Ŝe teren jest odrolniony. Pan Burmistrz Waluś pisał w gazecie 
„Sąsiedzi Sąsiadom”, Ŝe jest przygotowywana koncepcja zagospodarowania terenu.  
Burmistrz -  strategie, o których mówił p. Guderski będą głównym zakresem moich działań.            
W sprawie sanitacji gminy odbędzie się spotkanie z p. Mikołajskim z MZWiKW                           
w Strzelcach Wielkich. Sprawa mieszkań socjalnych jest duŜym problemem, którym naleŜy 
się pilnie zająć. Odnośnie działalności sportowej powołana zostanie Rada Sportu.  
 
Ad. 12 Zakończenie obrad i sesji. 

      Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej Knebel : dziękuję wszystkim za przybycie                   
i zamykam  IV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 
 
                Protokółowała :                                                      
               Aurelia Sikorska                                              
 


